
Voorzitter: Van Nieuwenhoven

Tegenwoordig zijn 139 leden, te
weten:

Van den Akker, Albayrak, Apostolou,
Arib, Atsma, Augusteijn-Esser,
Bakker, Van Baalen, Balemans,
Balkenende, Barth, Van Beek,
Belinfante, Van den Berg, Biesheuvel,
Bijleveld-Schouten, Blaauw, Van
Blerck-Woerdman, Blok, De Boer,
Buijs, Bussemaker, Van de Camp,
Cherribi, De Cloe, Cornielje, Crone,
Dankers, Depla, Van Dijke, Dijksma,
Dijkstal, Dijsselbloem, Dittrich, Van
den Doel, Duijkers, Duivesteijn,
Essers, Eurlings, Feenstra, Geluk, Van
Gent, Van Gijzel, Giskes, Gortzak, De
Graaf, De Haan, Halsema, Hamer,
Harrewijn, Van Heemst, Hermann,
Herrebrugh, Hessing, Hillen, Hindriks,
Van der Hoek, Hoekema, Van der
Hoeven, Hofstra, De Hoop Scheffer,
Kalsbeek, Kamp, Kant, Karimi, Klein
Molekamp, Van der Knaap, Kortram,
Kuijper, Lambrechts, Leers, Marijnis-
sen, E. Meijer, Th.A.M. Meijer,
Melkert, Van Middelkoop, Molenaar,
Mosterd, Nicolaı̈, Niederer, Van
Nieuwenhoven, Noorman-den Uyl,
Oedayraj Singh Varma, Oplaat, Örgü,
Oudkerk, Van Oven, Passtoors, Patijn,
Poppe, Rabbae, Ravestein, Rehwin-
kel, Reitsma, Remak, Van ’t Riet,
Rietkerk, Rijpstra, Rosenmöller,
Ross-van Dorp, Rouvoet, Santi,
Scheltema-de Nie, Schoenmakers,
Schreijer-Pierik, Schutte, Smits,
Snijder-Hazelhoff, Spoelman, Van der
Staaij, Van der Steenhoven,
Stroeken, De Swart, Terpstra,
Timmermans, Udo, Valk, Ter Veer, Te
Veldhuis, Vendrik, Verbugt, Verburg,
Verhagen, Visser-van Doorn, Van der
Vlies, Van Vliet, M.B. Vos, O.P.G. Vos,
Voûte-Droste, De Vries, Waalkens,
Wagenaar, Van Walsem, Weekers,

Van Wijmen, Wijn, De Wit,
Witteveen-Hevinga en Zijlstra,

de heer Korthals, minister van
Justitie, mevrouw Borst-Eilers,
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport, mevrouw Herfkens,
minister voor Ontwikkelingssamen-
werking, de heren Cohen, staatsse-
cretaris van Justitie, Bos, staatssecre-
taris van Financiën, Van Hoof,
staatssecretaris van Defensie, en
Remkes, staatssecretaris van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Stellingwerf, wegens bezigheden
elders;

Koenders, Weisglas en Swildens-
Rozendaal, wegens verblijf in het
buitenland, de gehele week;

Van Ardenne-van der Hoeven,
wegens verblijf in het buitenland, tot
en met 14 november;

Van Bommel en Middel, wegens
ziekte.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Aan de kijkers en de mensen op de
publieke tribune deel ik mee dat wij
iets te laat zijn begonnen omdat er in
de grote hal een muziekstuk werd
gespeeld door het Noordhollands
Philharmonisch Orkest. Dat concert
zou tot 14.00 uur duren, maar ging
net iets langer door.

Aan de orde is het mondelinge
vragenuur, overeenkomstig artikel
136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Van der Hoek aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport, over 24-uursop-
vang in de grote steden.
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Mevrouw Van der Hoek (PvdA):
Voorzitter! Eind juni van dit jaar is bij
de behandeling van de Voorjaarsnota
een amendement aangenomen dat
door een grote meerderheid van de
Kamer werd gesteund. Dat amende-
ment beoogde 6 mln. uit te trekken
voor 24-uursopvang van dak- en
thuislozen in de grote steden. Dat
geld was bedoeld voor de groep die
wij de verkommerden en verloeder-
den noemen, voor mensen die
noodgedwongen op straat zwerven.
Die mensen hebben in ieder geval
een dak boven hun hoofd en bed,
bad en brood nodig. Omdat het
’’voorjaarsnotageld’’ is, moet het dit
jaar worden besteed. Daarom heeft
de Kamer er eind juni op aangedron-
gen om de concrete plannen die er
toen al lagen ontschot – zoals
minister Van Boxtel dat zo mooi
noemt – en onorthodox-creatief in te
vullen. Er liggen concrete plannen
van bijvoorbeeld de gemeente
Utrecht in de sfeer van laagdrempe-
lige 24-uursopvang, uitbreiding van
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mogelijkheden voor schuldsanering
voor deze doelgroep, zogenaamde
time-outprojecten en wegloophuizen
voor psychiatrische patiënten Ook
zijn er concrete plannen in de
gemeente Maastricht, terwijl in
Leeuwarden plannen voorliggen met
betrekking tot de opvang van
jeugdige prostituees. Ook noem ik
nog het supportproject in Amster-
dam waar de politie mensen naar
voorzieningen kan brengen waar zij
thuishoren. Dat was de bedoeling
van het amendement. Minister Van
Boxtel schreef aan een gemeente die
ernaar heeft gevraagd: ’’Ik zal de
maand augustus gebruiken voor de
beoordeling van de doelstellingen en
u zo spoedig mogelijk op de hoogte
stellen van mijn beslissing’’. De
minister had het dus over de maand
augustus. Wie schetst onze verbazing
dat wij nu van de steden en van de
Federatie opvang signalen krijgen
dat zij nog steeds geen bericht
hebben over de wijze waarop het
geld zal worden besteed, terwijl er
concrete plannen voorliggen.

Mijn vragen aan de minister zijn
de volgende. Hoe komt het dat ruim
vier maanden na aanneming van het
amendement de gemeenten nog
geen bericht hebben ontvangen over
de verdeling van het geld? Vindt de
minister met mij dat dit geld eigenlijk
al had moeten worden verdeeld en
in ieder geval nu zo snel mogelijk
moet worden verdeeld? Is zij niet van

mening dat de gemeenten dit geld
allang hadden moeten hebben?
Wanneer krijgen de gemeenten
bericht en kan de minister garande-
ren dat het geld nog dit jaar voor
deze kwetsbare doelgroep kan
worden besteed? Ten slotte vraag ik
of de Kamer de garantie kan krijgen
dat het geld, als het buiten de schuld
van de gemeenten om niet dit jaar
geheel kan worden besteed, alsnog
kan worden besteed voor deze
doelgroep.
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Minister Borst-Eilers: Mevrouw de
voorzitter! Het is mij een eer om de
vragen aan minister Van Boxtel te
mogen beantwoorden. Vooraf wil ik
er nog op wijzen dat de grote steden
voor de opvang van en de zorg voor
de kwetsbare groepen waarover
mevrouw Van der Hoek sprak, geld
ontvangen via twee kanalen. Het ene
is de bijdrageregeling sociale
integratie en veiligheid G25 van de
minister voor het grotesteden- en
integratiebeleid, het andere zijn de
specifieke uitkeringen vanuit mijn
begroting voor verslavingsbeleid en
maatschappelijke opvang. De Kamer
zal zich herinneren dat daar dit jaar
35 mln. structureel extra voor
beschikbaar was en dat hebben wij
zo’n beetje verdeeld tussen beide
regelingen. Het bedrag voor de
specifieke uitkeringen verslavings-

beleid en maatschappelijke opvang
was 19,1 mln. en is vanaf begin dit
jaar beschikbaar geweest voor de
steden. Er zijn inderdaad plannen
ingediend voor die 15,9 mln. bij
minister Van Boxtel en via het
amendement-Van der Hoek is daar
nog eens 6 mln. aan toegevoegd.

Vanmorgen heb ik nog even
contact opgenomen met collega Van
Boxtel en gevraagd naar de stand
van zaken. Hij vertelde dat hij al zijn
handtekening had gezet onder de
toewijzing van de plannen in het
kader van die 15,9 mln. en dat die 6
mln. daar nu als een speer achteraan
zal komen. Ik denk dat hij nog even
gewacht heeft op wat er zou
gebeuren met weer een ander
bedrag en wel de 15 mln. uit de
motie-Dijkstal die bij de algemene
politieke beschouwingen is aangeno-
men. Ik ben het wel eens met
mevrouw Van der Hoek dat de
gemeenten nu zo snel mogelijk het
geld moeten krijgen en dat gebeurt
nu dus ook. Het kan dit jaar nog
besteed worden, maar omdat wij al
zo laat in het jaar zitten, heeft
minister Van Boxtel gezegd dat het
geld ook wel over mag lopen naar
2001. Met ingang van 2001 zijn die
nieuwe 15 mln. beschikbaar.
Daarover heb ik met hem afgespro-
ken dat wij dat toch maar doen via
de specifieke uitkering maatschappe-
lijke opvang en verslavingsbeleid. In
de brief die de 43 centrum-
gemeenten van mij zullen krijgen, zal
ik uitdrukkelijk zeggen dat het onze
bedoeling en de wens van de Kamer
is om ook die weer ten goede te
laten komen aan die 24-uursopvang
voor al die kwetsbare groepen.

Mevrouw Van der Hoek (PvdA):
Voorzitter! De minister heeft niet
mijn vraag beantwoord wat er nu de
oorzaak van is dat de gemeenten nu
al zo’n vier maanden op het geld
zitten te wachten. In het debat over
de Voorjaarsnota hebben wij de
minister voor het grotesteden- en
integratiebeleid er toch duidelijk aan
herinnerd dat er al plannen waren.
Hij kan dus niet op die 15 mln.
hebben gewacht, want die kwamen
pas bij de algemene beschouwingen
aan de orde. Bij de Voorjaarsnota
heeft de Kamer er dus al bij de
minister op aangedrongen om er
snel mee aan de slag te gaan. De
gemeenten waren er al klaar voor.
Wat is dus de oorzaak van deze
vertraging geweest?

Mevrouw Borst, minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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Minister Borst-Eilers: Mevrouw Van
der Hoek overvraagt mij in die zin
een beetje dat ik toch niet de
werkwijze van mijn collega’s van dag
tot dag bijhoud. Wel weet ik van
minister Van Boxtel dat het de
bedoeling was om het via projecten
te laten lopen en dat de steden daar
bij nader inzien niet voor voelden
waarna besloten is om het via die
bijdrageregeling sociale integratie en
veiligheid G25 te laten lopen. Dat
heeft inderdaad tot vertraging geleid.
Vanmorgen heeft minister Van Boxtel
mij in ieder geval gezegd dat hij zijn
handtekening nu toch onder al die
brieven heeft gezet.

Mevrouw Van der Hoek (PvdA): Ik
vind het toch niet helemaal
bevredigend. Ik heb brieven van
verschillende gemeenten waarvan
sommige al in juli hadden gehoord
dat het amendement was aangeno-
men en dan ook direct hebben
aangegeven waaraan zij dat geld
concreet zouden willen besteden.
Wellicht kan de minister voor het
grotesteden- en integratiebeleid het
nog per brief toelichten. Aan de
andere kant spreekt het kabinet met
één mond. Ik vind het raar. Mensen
hebben plaats nodig. Ik was
kortgeleden bij cliëntenraden en daar
wordt geschreeuwd om invulling. De
steden kunnen dat niet altijd
nakomen door geldgebrek. Nu kan er
concreet worden ingevuld en moet
er drie maanden of langer worden
gewacht. De gemeenten krijgen half
november bericht. Omstreeks half
december heeft iedereen vakantie.
Als de steden het geld niet precies
dit jaar kunnen besteden, dan zou ik
graag zien dat de minister tezamen
met minister Zalm naar een
oplossing zoekt en het geld volledig
voor dit doel beschikbaar blijft en
niet terugvloeit.

Minister Borst-Eilers: Dat laatste
heeft minister Van Boxtel mij
verzekerd. Dat zal het geval zijn. Hij
kan wellicht per brief laten weten
hoe dat precies werkt en tegelijkertijd
even ingaan op de procedure met
die 15,9 mln. Ik begrijp heel goed dat
er geruime tijd geleden plannen zijn
ingediend. Als je maar 15,9 mln.
hebt, dan moet je alle plannen
binnen hebben en vervolgens een
keuze maken. Wellicht heeft dat nog
voor enige vertraging gezorgd. Het
belangrijkste is dat het geld volledig
beschikbaar is, zowel de 15,9 mln.
als de 6 mln. vanwege het amende-

ment, voor de G25 via de bijdrage-
regeling. Het geld vloeit niet terug en
zal voorzover mogelijk dit jaar
worden besteed. Het mag overlopen
naar 2001.

Mevrouw Van der Hoek (PvdA): Ik
heb nog steeds geen antwoord
gekregen op de vraag wat de
oorzaken zijn en waarom het niet
mogelijk is om met twee ministeries
een beetje vlot geld te kunnen
besteden waar plannen klaar liggen.
Ik vind dat onbevredigend.

Minister Borst-Eilers: Het bedrag is
gesplitst: een deel voor het
grotestedenbeleid een deel via VWS.
Die 19,1 mln. van VWS is toege-
voegd aan de specifieke uitkering en
is gedurende het hele jaar 2000
beschikbaar geweest. Wat mevrouw
Van der Hoek met de opmerking dat
twee ministeries dat samen niet
goed kunnen doen bedoelt, begrijp ik
niet. Wij hebben ieder onze eigen
regeling en ons eigen traject. Het lijkt
mij voor de helderheid goed dat
minister Van Boxtel schriftelijk laat
weten hoe het traject met de 15,9
mln. zich precies heeft voltrokken.

Mevrouw Van Gent (GroenLinks):
De problemen zijn groot en
initiatieven zijn aanwezig. Wij willen
voortvarend aan de slag en willen
niet dat die 6 mln. ergens anders
wordt besteed. Dat lijkt mij glashel-
der. De minister zegt dat die 6 mln.
beschikbaar blijft voor het doel
waarvoor het is beoogd, ook als het
wellicht volgend jaar moet worden
uitgegeven. Het lijkt mij goed dat wij
op zeer korte termijn – de handteke-
ningen zijn gezet – worden geı̈nfor-
meerd over de initiatieven. Als er
aanleiding toe is, kan erover worden
gesproken. Ik vind het jammer dat
het bij zo’n goed initiatief zo lang
moet duren voordat het effectief tot
resultaten kan leiden.

Minister Borst-Eilers: Eerst is er
gesproken met de G25; het zou via
projecten gaan. Later is er toch weer
gekozen om het via een specifieke
uitkering te doen, waarbij de
gemeenten het geld kunnen inzetten
waar zij het het meest nodig achten.
Wij moeten ons in het algemeen niet
met de besteding bemoeien, maar
niet al te veel in details instructies
daarover geven. Een dergelijk traject
neemt tijd. Het is een dubbelslag.
Achteraf gezien hadden wij het beter
meteen met de steden kunnen

afspreken. Ze wilden eerst projecten,
later weer niet. Die 6 mln. gaat direct
achter de 15,9 mln. aan. Het is een
kwestie van deze of volgende week
dat de gemeenten daarover bericht
hebben.

De heer Van der Vlies (SGP):
Voorzitter! Ik sluit mij aan bij
degenen die onvrede hebben
getoond over de traagheid van
besluitvorming en beschikbaarstel-
ling van gelden, terwijl de Kamer in
juni een urgentie onderkende en
constateerde dat de plannen
beschikbaar waren maar het geld
ontbrak. Op de valreep van dit
kalenderjaar komt het allemaal nog
net goed, aldus het kabinet, maar ik
vraag mij af hoe het zit met de
structurele aanwending van deze
gelden, de maatvoering, het werkelijk
dienstbaar worden van de verrui-
ming van het budget op ’’straat-
niveau’’. Is dat voor het jaar 2001
veiliggesteld? Voorkomen moet
worden dat dit leidt tot een
hapsnapbenadering die haaks staat
op de zo noodzakelijke structurele
aanpak van deze nood.

Minister Borst-Eilers: Voorzitter! Ik
heb begrepen dat de G25 echt
plannen hebben om voor deze
kwetsbare groepen structurele
oplossingen te zoeken. Nogmaals,
inmiddels is hiervoor heel wat geld
bijeengebracht: de 35 mln. en nu
weer de 6 mln. daarbovenop, plus de
15 mln. Terecht staat in het
amendement van mevrouw Van der
Hoek dat de kern van de oplossing
ligt in de samenwerking tussen de
verschillende actoren op lokaal
niveau. Ik ben ervan overtuigd dat
men structurele oplossingen heeft
gevonden of zal vinden. Men behoeft
niet nu hapsnap iets te verzinnen om
het geld weg te zetten. Nogmaals, er
zijn goede plannen en men wacht op
het geld. Ik denk dat die structurele
benadering wel in orde komt.

De heer Rietkerk (CDA): Voorzitter!
De PvdA-fractie wil een beetje snel
en een beetje goed; de fractie van
het CDA wil heel goed en heel snel.
Bij de begrotingsbehandeling hebben
wij minister Van Boxtel hierover
bevraagd. Wat mij opvalt, is dat
minister Borst aangeeft dat
gemeenten met projectfinanciering
werken. Ik meen dat er stadsconve-
nanten zijn getekend en dat er wordt
gewerkt met programma-afspraken.
De steden zijn nu zelf aan zet en
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achteraf wordt er afgerekend. Ik
begrijp dan ook helemaal niet
waarom die bureaucratische rimram
van projectfinanciering bij de
maatschappelijke opvang een rol
speelt. Voorts wijs ik erop dat de
projecten in het stadsconvenant
inbegrepen zijn. De middelen die de
minister nu opsomt, structureel en
incidenteel door elkaar, zijn wat ons
betreft onvoldoende om de goede
ideeën in de steden te honoreren.

Minister Borst-Eilers: Voorzitter!
Wat het eerste punt van de heer
Rietkerk betreft stel ik voor dat
minister Van Boxtel het bij zijn brief
betrekt. Het betreft immers het
proces zoals dat zich voltrokken
heeft. Wat het tweede punt betreft
denk ik dat de gemeenten de nu
beschikbare bedragen eerst maar
eens goed moeten gaan wegzetten.
Als zij van mening zijn dat voor deze
kwetsbare groepen de gemeentelijke
middelen nog steeds ontoereikend
zijn en dat de rijksoverheid een extra
bijdrage dient te leveren, moeten zij
ons dat maar laten weten. Echter, ik
wijs erop dat er voorbeelden zijn
waaruit blijkt dat de gemeenten en
de lokale partijen zoiets goed voor
elkaar brengen. Men moet niet al te
snel zeggen dat er nóg meer geld
van het rijk bij moet. Laat men het
nu maar eens goed gaan organise-
ren. Vaak is het een kwestie van
synergie en samenwerking. Men
moet ervoor zorgen dat mensen niet
tussen wal en schip vallen. Enorm
dure zaken behoeft men werkelijk
niet op te tuigen om dit probleem
bevredigend op te lossen.

Verder is het bekend dat het
onderzoek ’’Mensen zonder zorg’’
nog loopt, en wel in twee slagen. De
tweede slag betreft de praktijk-
problemen die met name de politie
ondervindt; dit gedeelte wordt het
volgende jaar afgerond. Dan hebben
wij ook via die invalshoek een helder
beeld van wat er eventueel nog aan
tekorten overblijft.

De heer Rietkerk (CDA): U geeft aan
dat er veel geld is en dat men nu aan
de slag moet gaan. U ziet geen
redenen om nog meer geld te
verstrekken. Echter, uit het rapport
’’Mensen zonder zorg’’ dat eraan
komt, blijkt dat er met betrekking tot
de politie en de afspraken veel mis is
en dat dat ten koste gaat van
zwerfjongeren en thuis- en daklozen.
Ik begrijp niet waarom u nu niet een
wat positievere grondhouding

aanneemt met betrekking tot het
geld dat gewoon nodig is. De steden
hebben dat goed onderbouwd in de
stadsconvenanten.

Minister Borst-Eilers: Ik zal dat
bericht aan de heer Van Boxtel
meegeven, want ik behoor niet tot de
ondertekenaars van de stadsconven-
anten. Mij ontbreekt dan ook de
kennis om hierop te antwoorden.
Wel heb ik hierover eens gesproken
met de Amsterdamse wethouder
mevrouw Ter Horst. In die gemeente
is er met betrekkelijk weinig geld
voor gezorgd dat de keten sluit voor
deze mensen. Daar gaat het om. Het
gaat er niet om dat er niets voor ze
is, maar dat men de handen ineen
moet slaan om van de stukjes en
brokjes die er her en der zijn, één
zorgcontinuüm te maken. Daarvoor
zijn echt geen gigantische bedragen
nodig. Er is vooral voor nodig dat er
wordt samengewerkt en dat zaken
een beetje handig worden georgani-
seerd.

Regeling van werkzaamheden
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De voorzitter: Ik stel voor, donder-
dag bij het begin van de vergadering
te behandelen:
- de brief van het Presidium inzake
het instellen van een tijdelijke
commissie biotechnologie (27428, nr.
3).

Ik stel voor, heden te stemmen over
de motie-Rouvoet/Van der Staaij
(19637, nr. 500) over ’’bekeerlingen’’
in Iran. Dit betreft punt 10 van de
stemmingslijst.

Ik stel voor, tegemoet te komen aan
het verzoek van de fracties van D66
en de VVD om de onder punt 7 van
de stemmingslijst vermelde
stemming over de Natuurschoonwet
(27030) één week uit te stellen.

Ik stel voor, aan de agenda voor
volgende week, voor een korte
plenaire afronding, toe te voegen:
- het wetsvoorstel Regels met
betrekking tot het beëindigen van de
overeenkomst van samenwerking
van de elektriciteitsproductiesector
en tot het aandeelhouderschap van
de netbeheerder van het landelijk
hoogspanningsnet (Overgangswet
elektriciteitsproductiesector) (27250).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
fractie van de PvdA benoem ik in:
- de vaste commissie voor Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, het lid
Depla tot lid in de bestaande
vacature;
- de vaste commissie voor Volkshuis-
vesting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer, het lid Depla tot lid in
plaats van het lid Crone en het lid
Crone tot plv. lid in de bestaande
vacature;
- de vaste commissie voor Verkeer
en Waterstaat het lid Depla tot plv.
lid in plaats van het lid Dijksma;
- de vaste commissie voor Land-
bouw, Natuurbeheer en Visserij het
lid Depla tot plv. lid in de bestaande
vacature;
- de commissie voor de Rijksuitgaven
het lid Depla tot plv. lid in de
bestaande vacature.

Het woord is aan de heer Van
Heemst.

De heer Van Heemst (PvdA):
Mevrouw de voorzitter! Ik verzoek u
het verslag van een algemeen
overleg over de politiesterkte op de
agenda van de Kamer te zetten. Wij
willen dit overleg graag afronden
met het indienen van een motie.

De voorzitter: Is daar veel haast bij,
met andere woorden: moet het nog
deze week of kan het ook volgende
week?

De heer Van Heemst (PvdA): Het
zou eventueel ook volgende week
kunnen.

De voorzitter: In dat geval zal ik
daarover op een later tijdstip een
voorstel doen.

Het woord is aan mevrouw
Verburg.

Mevrouw Verburg (CDA): Mevrouw
de voorzitter! Uit het dagblad Trouw
van verleden week donderdag
mochten wij vernemen dat minister
Vermeend in Limburg een master-
plan werkgelegenheid asielzoekers in
ontvangst heeft mogen nemen. Dit
masterplan is opgesteld door een
vertrouwenspact in Limburg. Bij dat
plan zijn vele instanties betrokken,
zoals gemeenten, het COA, Arbeids-
voorziening en ROC’s. Het ministerie
van Sociale Zaken en Werkgelegen-
heid wordt geacht er voor 4 mln. aan
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